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REFERÈNCIA: Participació Ciutadana 
EXPEDIENT: 3123/2022 
ASSUMPTE: Acta del Consell 2 de Participació Ciutadana del 05/05/2022. 
 

PERSONES ASSISTENTS 
PRESIDENTA 
- Gemma Alós Sospedra, regidora 
Participació Ciutadana. 
VOCALS 

- Luisa Castells Garés, G.M. PP 
- Fernando Pascual Moscardó, 

G.M. PSPV-PSOE 
- Salvador Iñigo Luis, Consell P.N. 

Murta-Casella. 
- Alicia Sierra Clari, Consell 

Assesor de Comerç. 
- Pascual Carrasco Soler, AAVV 

Sants Patrons, Les Basses, Sant 
Judes. 

- Reme Pau Pla, AAVV Raval de 
Sant Agustí. 

- Elvira Olmos Esteve, AAVV El 
Racó 

 
SECRETARIA 

- Consuelo Llopis Pla. 
 
NO ASSISTEIXEN 

- Angel Aparisi Jordán, G.M. VOX 
- Javier Camarasa Carrasco  AAVV 

La Barraca d’A. Vives. 
 

HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA 
- Leticia Piquer Ortiz, G.M. 

Compromís 
- Jaime Rossell Marín, Consell 

Escolar Municipal. 
- Paco González Paños, AAVV 

Balcó de la Ribera. 
 

Assiteixen per: 
- G.M. Ciudadanos, Miguel Vidal 

Llopis. 
- AAVV Colonia Ana Sanchis, 

Daniel Moyano. 
- AAVV L’Alquerieta, J.Vte. España. 

 
ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA 
PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 5 DE MAIG DE 
2022.  
CARÀCTER DE LA SESSIÓ 
ORDINARIA. 
 
A la ciutat d'Alzira, a les 18:30 hores del 
dia 5 de maig de 2022 es reuneixen a la 
Casa Consistorial (saló d’actes, planta 4) 
les persones que al marge s'expressen, 
membres del Consell de Participació 
Ciutadana d'aquest Ajuntament, amb la 
finalitat de celebrar la sessió ordinària per 
a la qual han sigut prèviament convocats, 
presidida per la regidora delegada de 
Participació Ciutadana, Gemma Alós 
Sospedra, amb l'assistència tècnica de la 
secretària. 

https://twitter.com/Ajunt
https://www.facebook.com/Ajunt
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ORDRE DEL DIA 
 
 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

La presidenta, demana l'aprovació de l'acta anterior (Consell 1/2022) que, com 
sempre, se'ls ha facilitat junt a l'ordre del dia d'este Consell o si hi ha alguna objecció a 
la mateixa. 
No havent-hi cap intervenció, els assistents mostren la seua conformitat a l'acta de la 
sessió del Consell del 3 de febrer de 2022, que queda aprovada per unanimitat. 
 
 
2. Informació sobre l’Agenda Urbana i enquesta PUAM. 

Gemma Alós indica respecte a l'Agenda Urbana, que en el anterior Consell va explicar 
la regidora de modernització, Leticia Piquer, que actualment s'està realitzant la fase de 
diagnòstic de la ciutat i que per a això es compta amb dos grups de treball, un enfocat 
al territori, a la sostenibilitat, mobilitat, habitatges... i un altre dirigit a valorar a la nostra 
ciutat la cohesió social, l'economia urbana, la digitalització i els instruments de govern. 
 
Posteriorment, i una vegada finalitzada la primera fase sobre el diagnòstic de la ciutat 
es passarà a identificar accions, iniciatives i estratègies que ens portaran a abordar els 
reptes i projectes estratègics per a Alzira. 
 
Hi haurà una part de participació ciutadana que està prevista per al mes de juny i que 
es publicitarà en el seu moment. 
 
Fernando Pascual, informa sobre l'enquesta PUAM, es tracta d'una subvenció de la 
Diputació i s'ha adjudicat a l'empresa IDOM la realització d'enquestes individuals, a 
comerços, a associacions, etc. així com la realització de tallers, que ens portaran a 
elaborar un Pla de mobilitat sostenible, tenint en compte les opinions recollides sobre 
la ciutat que volem. 
 
 
3. Informació sobre el procés participatiu relatiu al futur jardí “Memorial Luis Suñer 
Sanchis” 

Gemma Alós, comunica que, una vegada desmantellada la gasolinera de l'Av. Luis Suñer, 
s'ha convocat un concurs de projectes, d'entre els presentats un jurat ha seleccionat 7, que 
s'han exposat a la Casa de la Cultura perquè la ciutadania, major de 16 anys i resident a 
Alzira, puga triar el que prefereix; es pot votar de dilluns a divendres de 16 h. a 19 h. i els 
dissabtes de 10 h. a 13'30 h. 

El vot popular comptarà amb 80 punts i el de la Corporació 21 punts. També s'ha 
organitzat un concurs de dibuix sobre aquesta temàtica. 
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La idea és que la ciutadania puga participar i triar, per la qual cosa, també des d'aquest 
Consell, es demana la màxima difusió. 

4. Nova targeta esportiva. 

Fernando Pascual, com a regidor d’Esports, informa que el Consell d'Esports va acordar 
l'elaboració d'una targeta, que inicialment i tenint en compte els aforaments de seguretat, 
s'aplicara als camps de Tulell i Venècia, per a posteriorment ampliar-la a les altres 
instal·lacions esportives.  

La disposició de la targeta esportiva és gratuïta, permet l'accés a les instal·lacions 
municipals (excepte a les piscines) i descomptes en actes culturals organitzats per 
l’Ajuntament, descomptes en botigues d'esports, en els carburants de la Cooperativa 
Alzircoop, en les Piscines cobertes municipals i un tracte preferent en la Clínica Tecma de 
moment, ja que altres clíniques han contactat amb el departament d'Esports per a adherir-
se a l’oferiment d’avantatges. 

La targeta es pot sol·licitar des de la web d'Esports o amb el document específic que es 
pot entregar en la piscina.  

Es reparteixen impresos i publicitat als assistents i es demana que divulguen la informació 
en els seus barris i entre els seus contactes. 
 
[Abandona la sessió el representant de Ciutadans sent les 18.45 hores] 
 
 
5. Adhesió de l’Ajuntament d’Alzira a la Xarxa de Governança Municipal. 

La presidenta comunica que la Conselleria de Participació, Transparència, Cooperació i 
Qualitat Democràtica, en 2020 es va marcar com a objectiu l'establiment d'una Xarxa de 
governança, objectiu que va quedar paralitzat a causa de la pandèmia. 

Ara s'ha rebut una carta de la Consellera convidant als ajuntaments a adherir-se a la 
Xarxa. S'ha creat un grup coordinador per a impulsar les adhesions dels municipis i 
mancomunitats, i elaborar un esborrany de normes d'organització i funcionament de la 
Xarxa. 

En principi hi hauria una Comissió Permanent i una Assemblea per a compartir 
experiències i objectius entre les entitats locals. 

Des d'aquesta regidoria s'impulsarà l'adhesió a la Xarxa que requerirà un acord del Ple 
Municipal, previ dictamen de la Comissió Informativa corresponent i la informació a este 
Consell. 
 
 
6. Precs i preguntes. 
 
Pascual Carrasco, informa que des de gener estan esperant per a parlar amb l'Alcalde, ho 
han sol·licitat mitjançant dues cridades telefòniques i un registre d’entrada en La Clau, i no  

https://twitter.com/Ajunt
https://www.facebook.com/Ajunt
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se’ls ha contestat. Opina que la participació es fa caminant, per la qual cosa l'Associació 
sol·licitarà a l'oposició que explique el projecte del Barranc de la Casella - Pont de Xàtiva. 
 
Gemma Alós respon que no entén el que ha pogut passar però que si és així, s'interessarà 
i es donarà una explicació. 
Fernando Pascual indica que del que ell sap, només han hagut reunions tècniques, no hi 
ha un projecte definitiu, només un estudi que s'ha adjudicat a l’empresa Typsa en la 
licitació. L'Alcalde i jo vam anar al Ministeri i no hi ha res concret encara. 
 
Salvador Iñigo, comunica que quan va eixir la informació en premsa, l'endemà de la visita 
del diputat Baldoví a la nostra ciutat, Alzicoop i altres empreses dels voltants van sol·licitar 
una entrevista amb l'Alcalde i els va dir el mateix que ha dit Fernando Pascual, que en 
principi no hi ha res. L'Alcalde es va comprometre a informar-los quan tinguera alguna 
notícia. 

Alicia Sierra, pregunta si seria possible convocar este Consell a les 17 hores i que no fora 
dilluns. 

La secretaria informa que este assumpte ja es va tractar en una altra sessió del Consell i 
es va acordar convocar al voltant de les 19 hores, en funció de l'època de l'any, no obstant 
això no hi hauria cap problema a tornar-lo a canviar; però a continuació s'obri un debat i, 
com es convoca mes o menys trimestralment, es conclou que es deixe a la mateixa hora 
que ja es va acordar però evitant el dilluns. 
 
[Abandona la sessió la representant del Consell Assessor de Comerç, sent les 19.30 
hores] 
 
Reme Pau, demana solució als següents punts: 

- En falles es desmunten moltes coses en la Plaça de la Malva però després es 
tarda molt a tornar a posar-ho tot en el seu lloc. 

- S'ha tallat una tanca de ferro i encara no s'ha arreglat. 
- S'ha demanat que canvien dos arbres, pel tema de les al·lèrgies, i no s'ha fet; i, per 

últim, el ficus no l'han podat bé. 
 
Fernando Pascual, respon que el dilluns aniran a veure-ho tot i els cridarà. 
 
[Abandona la sessió el representant de l’AAVV Colonia Ana Sanchis, sent les 19.45 hores] 

Elvira Olmos, diu que a la urbanització El Racó no arriba la informació i publicitat 
municipal. 

Després de diferenciar els tipus de panells existents a la ciutat de caràcter informatiu.  

Gemma Alós, contesta que es preguntarà en el departament de Cultura si és possible que 
s'expose la informació en el panell de cristall que té clau. 
 
 
 
La secretaria, demana a les Associacions Veïnals que estiguen pendents dels correus 
electrònics sobre les notificacions electròniques ja que els possibles requeriments de 
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documentació sobre la sol·licitud de subvencions, es realitzaran obligatòriament per este 
mitjà. 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Sra. Presidenta, s'alça la sessió, sent 
les 19:55 hores, del que jo la Secretària estenc acta i certifique. 
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CONSUELO LLOPIS PLA

Fecha firma: 09/06/2022 14:31:23 CEST

TECNICA DE GESTION

AJUNTAMENT ALZIRA

GEMMA ALOS SOSPEDRA

Fecha firma: 13/06/2022 10:03:36 CEST

AJUNTAMENT ALZIRA

https://twitter.com/Ajunt
https://www.facebook.com/Ajunt

